
Afdelingsbestyrelsesmøde Fællesbo afdeling 200 

Den 8. april 2024 kl. 19:00. 

 
Deltagere.: Ingvard Dahlin, Peter M. Dyrby, Thomas Lindgaard, Jette Dyrby og Per Møller 

Jacobsen. 

 

1. Velkommen. v/ Formand Peter M. Dyrby, herunder godkendelse og eventuel ændring af 

dagsorden. 

a Valg af aftenens ordstyrer, Per Møller Jacobsen blev valgt. 

2. Gennemgang af referat fra sidste møde. Orientering v/ Sekretær Per M. Jacobsen.  

3. Behandling af indkomne ansøgninger. 

a Ansøgning om rengøringsartikler m.v. til udlejning, gennemgået af bestyrelsen – se 

bilag. 

b Ansøgning om handicapparkeringsplads til 13A, bevilges enten i kælderen eller på 

parkeringspladsen, lejeren skal selv bekoste skiltet. Per tager den videre dialog. 

4. Forslag fra beboerne, fra mail, postkassen og formødet. 

a Ønske om handicaphåndtag på det store toilet ved festlokalet, i en ganske solid 

udgave, opgaven videregives til Martin Skytte Hansen.  

5. Økonomi, kort orientering ved Ingvard. 

a Der er som sidst brugt kr. 12.000,- af rådighedsbeløbet.  

b Hvordan går det med arbejdet med internt regnskab? 

6. Omstrukturering af dagsorden v/Per Møller Jacobsen. 

a Vi ændrer ikke dagsordenen, punkter omfattet af tavshedspligten gemmes til senere. 

7. Lyngbyen er værter for fyraftensmøde for område nord. 

a Vi afventer nærmere fra Martin, mødet bliver 2. maj, bestyrelsen i Lyngbyen skal også 

tilmelde sig. Peter videresender invitationen, og følger op på tilmelding. 



8. Hvem har kompetencen over de forskellige lokaler? 

a Pågående sag, tovholdere Per og Peter. Vi afventer at Martin får fundet aftalerne. 

9. Husorden. 

a Hvordan skrider arbejdet med forslag til ny husorden frem? Udgår da Susan ikke 

deltager i aften. 

10. Udlejning af Byens Hus. 

a Ekstraordinært afdelingsmøde bliver tirsdag den 30. april. Indkaldelse kommer i løbet 

af denne uge. 

11. Markvandring. 

a Opsummering fra markvandring,  

b Træer ved den røde plads, træ der er råddent i kernen væltes, og de 2 øvrige 

beskæres i muligt omfang. 

12. Legepladser, hvordan skrider arbejdet frem? 

a Kort orientering fra Susan. Udgår da Susan er fraværende. 

13. Udlejning gennem Fællesbo Sideaktivitet. 

a Vi afventer svar fra Fællesbo. 

14. Øge indbetalinger til vedligeholdelseskontoen. 

a Per giver en kort orientering. Inge Würtz lovede i sin tid at et antal tage kunne 

udskiftes pr. år, Per forespørger Martin Skytte Hansen om hvorfor.  

15. Indførsel af elektronisk ansøgningsformular og beskrive hvad vi bevilger penge til af 

rådighedsbeløbet. Thomas orienterer. 

a Afdelingsbestyrelsen bevilger penge til aktiviteter beboerne kan deltage I, der bevilges 

i princippet kun penge 1 gang om året pr. aktivitet. Afdelingsbestyrelsen tilstræber at 

efterkomme så mange ansøgninger som muligt. 

b Per og Thomas arbejder videre med en sådan formular. 

16. Næste møde er 13. maj 2024 kl. 19. Hvem sidder klar fra 18-19? Orientering v/ Peter M. 

Dyrby 



a Jette og Sonja sætter sig udenfor mellem kl. 18 og 19 næste gang.  

17. Eventuelt.  

 

 

 


